
Spletni video prenos Državljanskega foruma: "Prihodnost EU, njena nadaljnja širitev, finančna in socialna kriza", Maribor - 7.12.2009

Arhiv spletne klepetalnice ob spletnem video prenosu Državljanskega foruma: "
Prihodnost Evropske unije, njena nadaljnja širitev, finančna, gospodarska in socialna
kriza" iz Maribora, ki je potekal 7.12.09

    
    -  Ponedeljek, 07. december 2009 07:08     Simon Delako      Klepetalnica je sedaj odprta.
Vljudbo vabljeni k posredovanju vprašanj za poslanca v Evropskem parlamentu dr. Romano
Jordan Cizelj in Iva Vajgla.   
    -  Ponedeljek, 07. december 2009 09:48     joze     lp  
    -  Ponedeljek, 07. december 2009 09:52     MBforum     Kdaj se začne  
    -  Ponedeljek, 07. december 2009 09:53     MBforum     Kdaj se začne  
    -  Ponedeljek, 07. december 2009 09:54     Simon Delako     @MBforum: začetek prenosa
ob ob 10.00   
    -  Ponedeljek, 07. december 2009 09:55     Simon Delako     Možna je tudi krajša zamuda,
ker bo potekalo snemanje v studiu RTVSLO v Mariboru.   
    -  Ponedeljek, 07. december 2009 10:02     Simon Delako     Informacija ob 10.01: snemanje
se bo začelo z 10 minutno zamudo (10.10). Prosimo za razumevanje.   
    -  Ponedeljek, 07. december 2009 10:03     MBforum     Zanima nas širitev EU - kdaj se
pričakuje, v kolikšnem obsegu, kaj bo z Scheng. mejo, ...?   
    -  Ponedeljek, 07. december 2009 10:05     Simon Delako     @MBforum: hvala za
vprašanje. Zabeleženo.   
    -  Ponedeljek, 07. december 2009 10:08     M     Kako je sodelovanje slovenskih poslancev v
EP? Katere teme pokrivate skupaj in ali se o njih vsi posvetujete med seboj?   
    -  Ponedeljek, 07. december 2009 10:09     Simon Delako     @M: Hvala za vprašanje.
Zabeleženo tudi to.   
    -  Ponedeljek, 07. december 2009 10:10     joze     sem videl oba  
    -  Ponedeljek, 07. december 2009 10:10     Simon Delako     Hvala Jože.  
    -  Ponedeljek, 07. december 2009 10:13     M     kako lahko EP poslanec pomaga lokalnemu
okolju? kako koristi nam, v Sloveniji?   
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    -  Ponedeljek, 07. december 2009 10:14     Simon Delako     @M: Hvala za še eno
vprašanje. Sedaj imamo že tri.   
    -  Ponedeljek, 07. december 2009 10:33     joze     V tretjem krogu bomo izpostavili vsaj eno
vprašanje, najverjetneje širitev in vloga poslancev.   
    -  Ponedeljek, 07. december 2009 10:34     Simon Delako     Spletni video prenos trenutno
spremlja 26 gledalcev.   
    -  Ponedeljek, 07. december 2009 10:36     Simon Delako     V primeru, da se vam ustavi
spletni video prenos, pritisnite tipko F5 (osvežitev strani).   
    -  Ponedeljek, 07. december 2009 10:46     Simon Delako     Št. gledalcev video prenosa v
tem trenutku je 62. Evropska poslanca odgovarjata na vprašanja gledalcev v zvezi z Mariborom
kot evropsko prestolnico kulture.   
    -  Ponedeljek, 07. december 2009 10:46     guest_1415     poraba energije je v celotni
državi, proizvodnja le v določenih okoljih v Savinjsko-Šaleški dolini in nuklearki. Kako bomo
zaščitili ta okolja in jih obvarovali pred propadom in večanjem obolevnosti tega   
    -  prebivalstva. Verjetno se v Evropi srećujemo z enakimi problemi, kako jih rešujemo v
dobro Evropljanov -tudi naših prebivalcev. Kako lahko pomagate povečati trajnostno kakovost
življenja s podporo učinkoviti evropski in nacionalni okoljski in podnebni in energetski   
    -  politiki ?!Zelo z  
    -  Ponedeljek, 07. december 2009 10:53     Simon Delako     @guest_1415: Hvala za
vprašanje.   
    -  Ponedeljek, 07. december 2009 10:54     Simon Delako     Dr. Romana Jordan Cizelj in
Ivo Vajgl odgovarjata na vprašanje glede enakopravnosti žensk v politiki.   
    -  Ponedeljek, 07. december 2009 10:55     Simon Delako     Video prenos spremlja 108
gledalcev.   
    -  Ponedeljek, 07. december 2009 10:59     Simon Delako     Sledijo odgovori na vprašanja
gledalcev prek spletne klepetalnice.   
    -  Ponedeljek, 07. december 2009 10:59     joze     sedaj je postavljeno vprašanje 1 + 2  
    -  Ponedeljek, 07. december 2009 11:00     Simon Delako     Ivo Vajgl odgovarja na
vprašanje @MBforum v zvezi s širitvijo Evropske unije.   
    -  Ponedeljek, 07. december 2009 11:06     Simon Delako     Dr. Romana Jordan Cizelj je
posredno odgovorila tudi na vprašanje @M glede usklajevanja dela poslancev.   
    -  Ponedeljek, 07. december 2009 11:09     Simon Delako     Jože, posredovano je bilo še
vprašanje za dr. Romano Jordan Cizelj (@guest_1415) o porabi energije za celotno državo in z
implikacijami za EU.   
    -  Ponedeljek, 07. december 2009 11:13     Simon Delako     Poslanka in poslanec
komentirata anketo na ulici Maribora o poznavanju sprememb, ki jih prinaša Lizbonska
pogodba. Video prenos spremlja 137 gledalcev.   
    -  Ponedeljek, 07. december 2009 11:24     Simon Delako     Ivo Vajgl in dr. Romana Jordan
Cizelj odgovarja na vprašanje glede izobraževanja za evropsko zavest.   
    -  Ponedeljek, 07. december 2009 11:25     Simon Delako     Dr. Romana Jordan Cizelj
odgovarja na vprašanje glede aktualnih nasprotujočih si znanstvenih teorij o podnebnih
sprememah.   
    -  Ponedeljek, 07. december 2009 11:26     Simon Delako     Dr. Cizeljeva je potrdila
znanstveni konsenz, da človek vpliva na podnebne spremembe.   
    -  Ponedeljek, 07. december 2009 11:27     Simon Delako     Sledi naslednje vprašanje
gledalcev prek spletne klepetalnice.   
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    -  Ponedeljek, 07. december 2009 11:27     joze     odgovor za @guest_1415:  
    -  Ponedeljek, 07. december 2009 11:29     Simon Delako     Dr. Romana Jordan Cizelj
odgovarja na vprašanje @guest_1415 glede porabe energije v celotni državi (tudi v
Savinjsko-Šaleški dolini in nuklearki) in z implikacijami na nacionalno in EU energetsko politiko.
 
    -  Ponedeljek, 07. december 2009 11:30     Simon Delako     Na vprašanje @guest_1415
odgovarja tudi Ivo Vajgl.   
    -  Ponedeljek, 07. december 2009 11:37     joze     konec vprašanj  
    -  Ponedeljek, 07. december 2009 11:43     Simon Delako     Spletni video prenos
Državljanskega foruma iz Maribora je zaključen. Na vaša vprašanja o aktualnih evropskih
temah sta odgovarjala evropska poslanka dr. Romana Jordan Cizelj in evropski poslanec Ivo
Vajgl.   
    -  Ponedeljek, 07. december 2009 11:44     Simon Delako     Zahvaljujemo se vam za
sodelovanje in pozornost.   
    -  Ponedeljek, 07. december 2009 11:44     Simon Delako     Spletni video prenos je
omogočil Elektronski in TV medij Studio12.   
    -  Ponedeljek, 07. december 2009 11:45     Simon Delako     Hvala tudi Jožetu Gorniku
(Center za informiranje, sodelovanje in razvoj nevladnih organizacij) za posredovanje vprašanj
spletne klepetalnice evropskima poslanceva v živo.   
    -  Ponedeljek, 07. december 2009 11:46     Simon Delako     Klepetalnico sem vodil Simon
Delakorda, Inštitut za elektronsko participacijo.   
    -  Ponedeljek, 07. december 2009 11:47     Simon Delako     Vabljeni k spremljanju
naslednjega spletnega video prenosa "Kaj pričakujemo od podnebne konference v
Kopenhagnu?", ki se bo začel ob 17.00 uri. Vabljeni, da prek spletne klepetalnice posredujete
 
    -  vprašanja za dr. Romano Jordan Cizelj.  
    -  Ponedeljek, 07. december 2009 16:57     Simon Delako     Lep večerni pozdrav.  
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